
Internet-zavisnost 

 

        U savremenom dobu internet i društvene mreže dovele su do toga da se u društvu 

sve više otuđujemo jedni od drugih. 

        Sve više i češće ljudi koriste društvene mreže i to je postao dio svakodnevnice i 

društvo smatra da bez toga ne bi mogli. Internet je na neki način postao nešto što nam 

pomaže u svakodnevnom životu. Pomaže nam oko škole, posla i svih stvari koje su 

nam potrebne i prosto nam olakšava stvari za nova saznanja i informacije.                                                                                    

Internet ima dobre strane jer nam bude od velike pomoću u svim aspektima života, 

međutim kao i sve, i internet ima loše strane. Uz internet idu i društvene mreže i te dvije 

stvari ne bi mogle jedne bez druge, prosto su povezane. Loše strane interneta i 

društvenih mreža je prvo što stvara jednu veliku zavisnost i ljudi  nalaze različite stvari 

na instagramu, facebook-u, twiteru i nalaze nešto što je njima zanimljivo da gledaju i 

čitaju. Međutim to se dešava svakoga dana i iz dana u dan, to postaje zavisnost. Pored 

toga što postaju zavisni takođe i od mobilnih telefona, lap topa, tableta ljudi štete sebi, 

što dovodi do oštećenja vida, potreba za doktorom a nakon toga i potreba za 

naočarima. I opet koliko god znali da su dobili naočare i vid im se pogoršava čovjek i 

dalje nastavlja da skoro pola dana provodi ispred telefona, TV-a, lap topa..itd, jer oni 

prosto postaju zavisni. I takođe još jedna od loših stvari interneta, a meni takođe možda 

i najvažnija je to što se događa otuđenje u društvu. Prestali su toliko da izlaze, da se 

druže, pa čak i kada izađu da prošetaju,  i sjede u kafiću oni gledaju u mobilni telefon 

iako je tu neka osoba sa kojom su izašli da provedu vrijeme.  

Sve je postalo lakše preko telefona i da kažeš da ti se neko sviđa, da ga voliš, da lažeš i 

da se praviš nešto što nijesi. Omladina ne zna kako je to izjaviti nekome uživo da ti se 

sviđa da si zaljubljen u njega, jer oni ne znaju kako izgleda to, jer sve te stvari rade 

preko drušvenih mreža, što je njima skroz u redu i normalno. Opet, postoji i mali 

procenat onih koji to urade i uživo i sada, ali ubrzo će se i taj mali procenta izgubiti. 

Veoma je ružno što ljudi neke stvari koje su se doživljavale nekada uživo i jedva se 

čekale, sada dobijaju preko društevnih mreža, i ne znaju kako to izgleda uživo i neće ni 

znati. 

           Upali smo u neku zamku tehnologije, interneta i društvenih mreža. Kao da smo 

upali u paukovu mrežu i ne znamo i ne umijemo da se izbavimo iz nje, upali smo u šake 

savremenoga svijeta i svega što on nosi, ali ako je nešto novo i savremeno ne znači da 

je i bolje i korisnije za društvo. Nažalost mi to još uvijek ne shvatamo u potpunosti, 

možda shvatimo da smo se otuđili i da nam internet i sve to šteti ali za to će kada 

shvatimo, biti kasno, a cijeli svijet ide u korak sa tehnologijom. 
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